

OŚWIADCZENIE NA ROK**O SYTUACJI RODZINNEJ I MATERIALNEJ OSOBY UPRAWNIONEJ DO KORZYSTANIA ZE ŚWIADCZEŃ ZFŚS**

Nazwisko i imię:
 Adres zamieszkania:
 Telefon:

Świadomy/a odpowiedzialności karnej z art. 286 KK za podanie nieprawdziwych danych: oświadczam, że:

- ☐ 1. Liczba członków mojej rodziny, pozostających ze mną we wspólnym gospodarstwie domowym wynosi
 2. Suma średniomiesięcznych dochodów netto* wszystkich członków mojej rodziny wynosi
 3. Średniomiesięczny dochód netto przypadający na jednego członka mojej rodziny wynosi (pkt. 2/pkt. 1)
 i zgodnie z Załącznikiem nr 9 do Regulaminu, mieści się w poniższej grupie dochodowej:

Grupa	Wysokość średniomiesięcznego dochodu netto		Grupa dochodowa osoby uprawnionej**
	od	do	
Grupa I	-	3.000,00	
Grupa II	3.000,01	4.000,00	
Grupa III	4.000,01	5.000,00	
Grupa IV	5.000,01	15.000,00 zł	

- ☐ Średniomiesięczne dochodu netto* przypadające na jednego członka mojej rodziny kwalifikują się do najwyższej grupy dochodowej i w związku z tym nie wypełniam powyższych informacji o dochodach.

* Średniomiesięczny dochód netto ustala się na podstawie suma przychodów uzyskanych w pierwszym kwartale danego roku kalendarzowego. Osoby, które nie osiągały w tym czasie przychodów uwzględniają przychody z trzech miesięcy poprzedzających miesiąc złożenia wniosku, a jeśli i takich przychodów nie osiągały – z miesiąca złożenia wniosku.

** Zaznaczyć właściwą grupę w zależności od wysokości dochodu netto przypadającego na jednego członka rodziny osoby uprawnionej

Miejscowość Data Podpis

Potwierdzam, że podane przeze mnie dane są zgodne z prawdą i znana mi jest treść § 12 pkt. 11, 12 Regulaminu ZFŚS dotycząca konsekwencji podania nieprawdziwych danych.

Przyjmuję do wiadomości, że Komisja, przed podjęciem decyzji o przyznaniu wnioskowanego przez osobę uprawnioną świadczenia, może przeprowadzić wyrywkową weryfikację prawdziwości złożonych oświadczeń o dochodach, oraz weryfikację tych oświadczeń, w przypadku których istnieją wątpliwości co do wiarygodności zawartych w nich danych.

Miejscowość Data Podpis

OBJAŚNIENIA:

Pełna treść informacji dotyczących oświadczenia o dochodach oraz sposobu wyliczania średniomiesięcznego dochodu netto jest zawarta w § 12 i 13 Regulaminu ZFŚS.

Oświadczenie o dochodach składa się w terminie do 31 maja danego roku w sekretariacie Zespołu Szkół nr 18 w Zabrze, w zamkniętych opisanych kopertach z wyraźnym oznaczeniem wnioskodawcy i rodzaju dokumentu (np. Janina Kowalska – oświadczenie ZFŚS). Osoby zatrudnione w trakcie roku, ale po terminie 31 maja, oświadczenie składają wraz z pierwszym wnioskiem o przyznanie świadczenia.

Wszystkie osoby uprawnione zamierzające skorzystać w danym roku kalendarzowym ze świadczeń finansowanych ze środków Funduszu, powinny złożyć Komisji Socjalnej oświadczenie o sytuacji rodzinnej i materialnej.

Wyciąg z § 13 Regulaminu ZFŚS

1. Do sytuacji życiowej, rodzinnej i materialnej gospodarstwa domowego zalicza się wszystkie przychody brutto, (z pominięciem jednorazowych lub nieperiodycznych wypłat np. dodatkowego wynagrodzenia rocznego) bez względu na tytuł i źródło ich pochodzenia, wszystkich członków rodziny gospodarstwa domowego, w szczególności przychody:
 - a. ze stosunku pracy
 - b. z umów zleceń, umów o dzieło oraz innych umów cywilno-prawnych,
 - c. z umów o prawa autorskie i prawa własności przemysłowej,
 - d. z prowadzonej działalności gospodarczej,
 - e. świadczenia rodzinne, w tym z świadczenia wychowawcze na dzieci,
 - f. osiągnięte za granicą,
 - g. z gospodarstwa rolnego,
 - h. z dzierżawy i najmu i innych źródeł,
 - i. alimenty otrzymane faktycznie bądź wynikające z orzeczenia uprawnionego organu lub z umowy,
 - j. emerytury, renty, nauczycielskie świadczenia kompensacyjne,
 - k. zasiłki i świadczenia z ubezpieczeń społecznych (chorobowe, opiekuńcze, macierzyńskie, wychowawcze),
 - l. stypendia, staże,
 - m. zasiłki przysługujące bezrobotnym.
2. Dla określenia łącznego przychodu rodziny nie ma znaczenia fakt pozostawania małżonków w rozdzielności majątkowej.
3. Za dochód netto uważa się:
 - 3.1. **ze stosunku pracy** – przychód brutto pomniejszony o:
 - koszty uzyskania przychodu,
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
 - 3.2. **z tytułu świadczeń emerytalno-rentowych** – przychód brutto pomniejszony o:
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
 - 3.3. **z tytułu prowadzenia pozarolniczej działalności gospodarczej rozliczanej na zasadach podatku progresywnego lub podatku liniowego** – przychód brutto pomniejszony o:
 - koszty uzyskania przychodu,
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne niezaliczone do kosztów uzyskania przychodów,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
 - 3.4. **z tytułu prowadzenia pozarolniczej działalności gospodarczej rozliczanej na zasadach zryczałtowanego podatku dochodowego (z wyjątkiem karty podatkowej)** – przychód brutto wynikający z ewidencji przychodów pomniejszony o:
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
 - 3.5. **z tytułu prowadzenia pozarolniczej działalności gospodarczej rozliczanej na zasadach karty podatkowej** – przychód brutto pomniejszony o:
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
 - 3.6. **z tytułu działalności wykonywanej osobiście (w szczególności umowy zlecenia, umowy o dzieło)** – przychód brutto pomniejszony o:
 - koszty uzyskania przychodu,
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne niezaliczone do kosztów uzyskania przychodu,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne

- 3.7. **z tytułu praw autorskich i innych praw, o których mowa w art. 18 ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych** – przychód brutto pomniejszony o:
- koszty uzyskania przychodu,
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne niezaliczone do kosztów uzyskania przychodu,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
- 3.8. **z tytułu prowadzenia gospodarstwa rolnego** – dochód miesięczny z 1 ha przeliczeniowego w wysokości 1/12 dochodu ogłaszanego corocznie w drodze obwieszczenia, przez Prezesa GUS na podstawie art. 18 ustawy o podatku rolnym.
- 3.9. **z innych tytułów** – przychód brutto pomniejszony o:
- koszty uzyskania przychodu,
 - podatek dochodowy od osób fizycznych,
 - składki na ubezpieczenia społeczne niezaliczone do kosztów uzyskania przychodu,
 - składki na ubezpieczenie zdrowotne.
4. **W przypadku dochodu z tytułu działalności gospodarczej przyjmuje się zasadę określenia wysokości dochodu nie niższego niż** wysokość dochodu zadeklarowanego do podstawy wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne, tj. 60% przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto w gospodarce narodowej w poprzednim kwartale, ogłaszanego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” przez Prezesa Głównego Urząd Statystyczny, stanowiącego minimalną podstawę wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne. **W przypadku rozpoczynania działalności i opłacania składek na ubezpieczenie społeczne na preferencyjnych zasadach w okresie 24 miesięcy, przyjmuje się zasadę określenia dochodu nie niższego niż 30%** minimalnego wynagrodzenia za pracę;
5. **Średniomiesięczny dochód netto na osobę w rodzinie** oblicza się:
- dzieląc dochody netto osiągnięte przez każdego z członków rodziny osoby uprawnionej (z miesięcy określonych w § 12, pkt. 3 i 4) przez liczbę miesięcy, w których dochody te zostały osiągnięte,
 - sumując średniomiesięczne dochody netto osiągnięte przez wszystkich członków rodziny osoby uprawnionej,
 - dzieląc zsumowane średniomiesięczne dochody netto osiągnięte przez wszystkich członków rodziny osoby uprawnionej przez liczbę członków tej rodziny.